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Csapatunk vasárnap 11 órakor az ikrényi sportcsarnokban a Széchenyi ESE együttesét
fogadja. Fontos lenne a két pont megszerzése a városi rivális ellen, hogy ott maradjunk a
tabella elején.

  

"Az elmúlt hetek jó mentalitását várom a csapattól, ebben az esetben elérhetjük a célunkat, a
két pont megszerzését. Németh Veronika játéka betegség miatt kérdéses, de remélem, így is
meg tudjuk oldani az előttünk álló feladatot" - mondta vezetőedzőnk, Csomor Tibor.
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